
 

Lieve leden,

Voor je ligt alweer de vierde
nieuwsbrief van SV Dices! 
In deze editie vertelt het bestuur
wat meer over hun
bestuursfunctie/ jaar.
Verder vertelt Jettchen over haar
werk als logopedist/
stottertherapeut. En vertellen we
meer over het lustrum.

Veel leesplezier!  

7 tot 11 juni mogen we ons eerste lustrum
 vieren!  De lustrumcommissie is al 

druk bezig geweest en heeft een week 
vol activiteiten gepland. 

Hou deze data alvast vrij en we houden
jullie op  de hoogte via de instapagina. 

1e lustrum SV Dices

C o u r a n t

Jettchen Medema
Fotograaf Robert Smit
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Kunt u wat vertellen over uzelf?
Mijn naam is Jettchen Medema, ik ben 51
jaar en heb een eigen praktijk. Daarnaast

werk ik als logopedist bij Cosis. Ik woon in
Assen met mijn partner en samen hebben

wij vier kinderen.
 

Waarom bent u Logopedist geworden?
Ik heb op latere leeftijd gekozen voor het
vak als logopedist om twee redenen. Mijn
zoon is doof geboren en kreeg logopedie

aan huis. Vroeger heb ik zelf gestotterd en
ik wilde graag andere mensen die stotteren

ondersteuning bieden.
 

Waarom heeft u gekozen om vervolgens
stottertherapeut te worden?

De reden om te specialiseren in het
behandelen van stotteren is door mijn

eigen ervaring met stotteren.
 

Hoe ziet uw werkdag eruit?
Mijn werkdag begint met het reizen naar
mijn praktijk. Ik heb mij voorbereid en ik
zie verschillende mensen in de praktijk,

jonge kinderen, schoolkinderen, jongeren
en volwassenen. Tussen de behandelingen
door probeer ik administratie te doen en

telefoontjes te plegen.
 

Wat vindt u het mooiste aan uw vak?
Het mooiste aan mijn vak is het uitzoeken

en uitpluizen van de hulpvraag van de
client en samen kijken naar de beste

oplossing. Iedere keer is het weer iets
anders en dat maakt het interessant en

leerzaam.

 
Zijn er ook dingen aan uw werk die u

minder leuk vindt?
Minder leuke dingen aan mijn werk is de

verplichte administratie en registratie. Het
is belangrijk om dit goed bij te houden, maar

soms kost het meer tijd en werk je extra
door.

 
Welke gebeurtenis tijdens uw loopbaan is u

het meest bijgebleven?
Ik kreeg een vrouw van 65 jaar in

behandeling. Ze gaf aan dat ze overal al aan
had gewerkt maar niet aan haar stotteren.
We hebben het stotteren van haar onder de
loep genomen en samen gekeken naar een

passende comfortabele manier van spreken.
Ze sprak eerst nooit andere mensen aan die

bij haar in de flat woonden en ze durfde
nooit telefonisch een afspraak te maken bij
de huisarts of tandarts. Na het traject is ze
weer meer gaan ondernemen. Ze praat nu

met mensen uit haar omgeving en maakt zelf
de afspraak bij de huisarts. Het stotteren is

nog aanwezig, maar ze weet hoe ze op lastige
momenten het spreken meer comfortabel te
maken. Hierdoor durft ze zelf weer meer in

de maatschappij te functioneren. Dat gaf
haar en mij een heel goed gevoel.

 
Is er iets wat u onze studenten mee wilt

geven?
Blijf je ontwikkelen en verdiepen in

vraagstukken die je interesseren tijdens en
na je opleiding als je aan het werk bent.

 

Even bijkletsen met ...
Jettchen Medema! 



Hoi! Ik ben Femke, derdejaars logopedie student en mijn
functie van dit collegejaar was vicevoorzitter. Als

vicevoorzitter mocht ik samen met Ylona (voorzitter) de
agenda voor het collegejaar 2020 - 2021 samenstellen.

Hierin hebben wij al onze ideeën en doelen voor SV
Dices mogen zetten. Het voelde als een grote

verantwoordelijkheid maar ook ontzettend leuk! Als
vicevoorzitter heb ik onze algemene leden vergadering

mogen voorzitten, ondersteun ik de voorzitter,
secretaris en commissaris intern binnen ons bestuur,

ben ik actief binnen onze LustumCie, heb ik de taak om
onze IntroCie te begeleiden overgenomen van Joubrich
(commissaris intern) en kun je mijn functie ook wel de

“vliegende keep” noemen. Ik vervul eigenlijk alle
bijkomende zaken zoals het vertegenwoordigen van

Hanze Studentenbelangen Vereniging, actief zijn
binnen onze GalaCie samen met andere

studieverenigingen en nog veel meer. Klinkt als een hele
boel maar het is vooral ontzettend leuk! 

 
Ik kan zeggen dat ik dit bestuursjaar zo veel heb geleerd,
nieuwe mensen heb leren kennen en ben ontwikkeld op
professioneel als op persoonlijk gebied. Daarnaast zijn
de andere meiden uit het bestuur ondertussen ook echt

mijn vriendinnen geworden door al die tijd die we
samen hebben door gebracht. Ik zal het afgelopen jaar

herinneren als mijn ultieme studietijd!

Mijn naam is Ylona, ik ben 21 jaar en momenteel
een derdejaars logopedie student. Dit jaar was ik
de voorzitter van SV Dices. Als voorzitter was ik

verantwoordelijk voor het opstellen van het
beleidsplan, het leiden van de

bestuursvergaderingen en heb ik veel contact met
school. Daarnaast ben je als voorzitter

eindverantwoordelijke van de vereniging en ben
je op de hoogte van alles wat er gebeurt binnen de

vereniging. 
Ik ondersteun voornamelijk de penningmeester

en commissaris extern binnen het bestuur en
zorg ervoor dat iedereen binnen het bestuur zich

prettig en comfortabel voelt. Naast de
verantwoordelijkheden van het bestuur heb ik

leren netwerken, maar ook vooral ook een
gezellig jaar gehad waar ik veel nieuwe mensen

heb leren kennen en nieuwe vriendinnen heb
gemaakt. 

Een functie binnen het bestuur heeft ontzettend
veel toegevoegde waarde naast je opleiding en het

is ook goed te combineren. Ik zou het dus zeker
iedereen aanraden!

Ylona Stam

Femke van Roeden

SV Dices is op zoek naar
een nieuw bestuur!

Lees hier in de ervaringen van de huidige bestuursleden lezen. 



Hallotjes, 
Mijn naam is Rosa, ik zit in het tweede jaar van
logopedie en ik ben de penningmeester van het

jaar 2020-2021. Als penningmeester ben jij
verantwoordelijk voor alle inkomsten en uitgaven

van de verenging. Je moet voor deze functie
betrouwbaar en verantwoordelijk zijn. Aan het

begin van het jaar stel je namelijk de begroting op
en presenteer je het financiële jaarverslag tijdens

de Algemene Ledenvergadering. Ik heb veel
geleerd over het opstellen van begrotingen en ik

ben inmiddels een pro in het gebruiken van Excel!
Verder ben ik verantwoordelijk voor het innen van

de contributie en het opstellen en betalen van
facturen. Ik ben ook het aanspreekpunt van de

penningmeesters uit de commissies en help ik hen
indien nodig met het opstellen van de begroting.
De functie gaat gelukkig niet alleen over cijfertjes

dus!😉 Je kunt tijdens de vergaderingen acties
meedenken en meedoen en zo ondersteun je de

rest van het bestuur. Dit vind ik ook het leukst aan
mijn bestuursjaar

Hoi, ik ben Anne en dit jaar was ik de secretaris
van Dices. Ik kijk terug op een productief jaar met
veel diverse taken. In het begin van het jaar heb ik

de jaarplanning gemaakt en de algemene
ledenvergadering genotuleerd. Het notuleren

hoort bij mijn functie als secretaris en dit heb ik
dan ook bij alle bestuursvergaderingen gedaan.

Daarnaast heb ik me beziggehouden met de
bestuursmail. Dit is een belangrijke taak omdat jij

het contactpersoon bent voor de vereniging. Zo
had ik echt het gevoel dat ik iets betekende voor

Dices. Ook hou ik me bezig met de website en het
promoten van nieuwe activiteiten. Dit promoten

doe ik ook op de instagrampagina en de
Facebookpagina. Verder hou ik me nog bezig met

de ledenadministratie en de webshop.
 

Naast deze individuele taken heb je natuurlijk een
hechte samenwerking met de rest van het bestuur.

Elke week vergaderen EN kletsen over allerlei
dingen. Door de verantwoordelijkheid die we

deelden hebben we elkaar goed leren kennen en ik
ben erg trots op wat we hebben bereikt!

Anne de Vries

Rosa Sijens



Hi! Ik ben Eva, derdejaars logopedie student en dit
jaar vervulde ik de rol van de commissaris extern.
In het afgelopen jaar was ik diegene die het eerste

contact had met alle externe partijen en dit contact
onderhield. Daarnaast was het aan mij de taak om het

netwerk van SV Dices te vergroten door nieuwe
samenwerking aan gaan. Ik heb dit echt met super

veel plezier gedaan.
 

Van nature ben ik erg sociaal, dus betreft mijn
communicatieve vaardigheden zat ik voor deze rol

binnen het bestuur goed. Maar door de rol van
commissaris extern heb ik mij meer mogen

ontwikkelen in mijn organisatorische en professionele
vaardigheden.

 
Ik ben blij dat ik afgelopen jaar deel heb mogen nemen
aan het bestuur van SV Dices. Ik ben ontzettend trots

op wat wij met zijn alle hebben bereikt en ik heb er
vrienden voor het leven aan overgehouden!

Eva Leek

 
Ben jij na het lezen van deze ervaringen enthousiast geworden en lijkt het

jou leuk om volgend jaar een rol te vervullen in het bestuur? 
Stuur dan je CV en motivatiebrief naar: secretaris@svdices.nl. 

 
Heb je verder nog vragen over een bestuursjaar bij SV Dices in het

algemeen of heb je specifieke vragen over een functie binnen het bestuur.
Dan mag je dan mag je die mailen naar bovengenoemde e-mailadres.

 

Joubrich Heidstra

Hee! Ik ben Joubrich, en dit jaar mocht ik de rol
vervullen van commissaris intern bij Dices. Als intern
stel je de commissies samen en ben je ook het contact
persoon tussen het bestuur en de commissies. Zo leer
je veel nieuwe studenten kennen en ben je actief bezig
op heel veel verschillende manieren. Je denkt mee en

bent er ook voor alle vragen.  
 

Een bestuursjaar brengt veel gezelligheid met zich
mee, je bent veel samen aan het brainstormen over

nieuwe leuke activiteiten en ideeën voor nog een
leukere, betere studievereniging! Je bent op een hele

andere manier bezig dan tijdens je studie, en zo leer je
dus ook weer hele andere dingen! 

 
Ik ben erg blij dat ik dit jaar deel mocht uit maken van

het bestuur, we hebben in dit toch wel lastige jaar,
hele mooie dingen bereikt!


